
Protokół Nr XXIV/20
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze
w dniu 01 października 2020r.

XXIV Sesji, która odbyła się w sali widowiskowej w Jaśkowicach przewodniczył Pan Jan Mach – 
Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 01 października 2020r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:30 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 20 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Bortlik oraz Radną Joannę Kalus-
Grzegorzek. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Grażynę Bortlik. 

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (1) Stanisław Wycisło

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

Przewodniczący poinformował, że na Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia 
Gminy pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały dotyczący udzielania dotacji na likwidację niskiej 
emisji, dlatego proponuje się wprowadzić uchwałę do przegłosowania. 

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6 projektu uchwały dotyczącej zasad udzielenia dotacji 
celowej z budżetu miasta osobom fizycznym na likwidację niskiej emisji na terenie Gminy Orzesze . 



Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Adam Ratka
NIEOBECNI (1)
Stanisław Wycisło

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia 
Gminy negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta 
Orzesze, dlatego proponuje aby wycofać ją z porządku obrad. 

Radny Lechosław Łukasik zauważył, że sprawa nadania nazwy terenowi byłego cmentarza 
ewangelickiego, który został użyczony Stowarzyszeniu Miłośników Miasta Orzesze powinna być w 
pierwszej kolejności omówiona na Komisji Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa. Dodał, że radni 
nie są negatywnie nastawieni do tej inicjatywny, jednak należy całą sprawę omówić na branżowej 
komisji. Podziękował wszystkim członkom stowarzyszenia i wolontariuszom za uporządkowanie 
omawianego terenu. 

Głosowano w sprawie:
wycofania z porządku obrad w punkcie 6 podpunktu dot. podjęcia Uchwały w sprawie nadania nazwy 
skwerowi na terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Teresa 
Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Adam Muras, Adam Ratka
NIEOBECNI (1)
Stanisław Wycisło

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXIII Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

4. Współpraca Starostwa Powiatowego w Mikołowie z Miastem Orzesze - spotkanie ze Starostą 
Powiatu Mikołowskiego

Wicestarostwa Powiatu Mikołowskiego p.Tadeusz Marszolik poruszył sprawy:

• aktualnej sytuacji epidemiologicznej na terenie powiatu,
• działalności Starostwa Powiatowego podczas epidemii,
• spadku dochodów Starostwa,



• problemów Szpitala Powiatowego w Mikołowie oraz Szkoły Specjalnej,
• przeprowadzonych remontów w budynkach należących do Starostwa,
• remontów dróg powiatowych,
• zamierzeń remontów drogowych w kolejnych latach,
• planowanego remontu parkingu przy ośrodku zdrowia przy ul.Bukowina,
• propozycji zamiany niektórych ulic powiatowych z ulicami gminnymi,
• remontu drogi wojewódzkiej nr 925 od centrum Orzesza do granicy z Bełkiem,
• ogłoszenia przetargu na wycinkę drzew na terenie Powiatu Mikołowskiego,

Dyskutowano na temat wydania decyzji o pozwoleniu na budowę myjni w centrum miasta. 
Radni zwrócili uwagę, że decyzja nie powinna zostać wydana, ponieważ uchwalono miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego, który nie dopuszcza realizacji takiej inwestycji. 

Wicestarosta zauważył, że w momencie wydawania decyzji o pozwoleniu na budowę miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego nie obowiązywał i ze względu na brak przesłanek formalnych nie było 
możliwości odmowy wydania decyzji. Dodał, że obecnie Starosta wznowił postępowanie w tej sprawie i 
do 30 dni podejmie decyzję odnośnie utrzymania bądź nie utrzymania w mocy omawianej decyzji. 

Pan Tomasz Szier poinformował, że inwestor złożył odwołanie do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego od decyzji wygaszającej wydane przez Urząd warunki zabudowy (wydanej po wejściu w 
życie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego). Dodał, że inwestor już rozpoczął budowę 
myjni i ewentualne cofnięcie pozwolenia może wiązać się z kosztami/odszkodowaniami. 

Radni poruszyli sprawy:
• nieczynnego przejazdu kolejowego na ul.Rybnickiej,
• możliwości budowy chodnika przy ul.Wojska Polskiego,
• czyszczenia chodników przy drogach powiatowych na terenie miasta,
• możliwości nadsypania pobocza przy ul.Pszczyńskiej,
• możliwości doświetlenia końcowego odcinka ul.Szkolnej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz poinformował, że:

• obecnie oczekuje się na odbiory Państwowej Straży Pożarnej i Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Przedszkolu w Jaśkowicach. Dodał, że dzieciom stworzono zastępcze miejsce 
przedszkolne,
• otrzymano pozytywną opinię Urzędu Marszałkowskiego dot. dofinansowania budowy centrum 
przesiadkowego,
• trwają roboty termomodernizacyjne budynków komunalnych przy ul.Gliwickiej i Grzegorczyka,
• zakończono realizację przebudowy odcinka ul.Morcinka, odcinka ul.Jeżynowej etap I i 
ul.Magnoliowej etap I,
• zakończono procedurę przetargową i podpisano umowy na przebudowy: odcinka ul.Jeżynowej 
etap II, ul.Magnoliowej etap II, ul.J.Wybickiego etap I,
• rozpoczęto prace nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla Zazdrości, 
Zawady, centrum miasta oraz zmianami planu w Gardawicach,
• prace nad nową oczyszczalnią ścieków oraz rurociągiem tranzytowym przebiegają wedłu 
założonego planu,
• trwają prace nad wyborem technologii suszarni osadów powstających przy oczyszczaniu ścieków,
• zgłoszono do firmy sprawę nieposprzątanych gałęzi po przycince drzew wzdłuż linii wysokiego 
napięcia przy ul.Podgórskiej, Miłej,
• odbyła się rozprawa w sprawie napraw gwarancyjnych w Szkole Podstawowej nr 1 i firma nie 
podjęła ugody, sprawa będzie kierowana do normalnego trybu postępowania sądowego,
• strażacy sami, bez konsultacji z Urzędem czy Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej



zdemontowali napis OSP Orzesze zawieszony na strażnicy,
• została sporządzona dokumentacja zjazdu z drogi wojewódzkiej nr 926 do OSP Zawiść,
• utwardzono asfaltem na szerokości 5m drogę dojazdową do Punktu Selektywnej Zbiórki 
Odpadów Komunalnych,
• złożono wnioski o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych do inwestycji 
ul.Zacisze, Spokojnej, Brzozowej i K.Wielkiego,
• trwają prace nad hala sportowa i rozbudowa SP1,

Sekretarz Miasta przedstawiła wyniki kompleksowej kontroli gospodarki finansowej  miasta 
przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Zwróciła uwagę na fakt, że RIO nie zarzuciło 
naruszenia dyscypliny finansów publicznych. Podziękowała urzędnikom za rzetelną pracę. 

Radny Lechosław Łukasik poruszył sprawę wydatkowania środków na poszczególne roboty podczas 
budowy Przedszkola w Jaśkowicach. Powiedział, że cała inwestycja nie miała odpowiedniego nadzoru i 
kontroli, ponieważ płacone były faktury za roboty, które fizycznie nie zostały wykonane. Stwierdził, że 
dokumenty dotyczące budowy przedszkola powinno się przekazać do organów ścigania, ponieważ radni 
wyczerpali już wszystkie możliwe środki dot. wyjaśnienia tej sprawy. Zauważył, że sprawozdanie 
zespołu kontrolującego inwestycję zostało przyjęte przez Komisję Rewizyjną. Poruszył również sprawę 
zamieszczania na Biuletynie Informacji Publicznej interpelacji i inicjatyw uchwałodawczych radnych. 

Radna Joanna Kalus-Grzegorzek zauważyła, że nie ma podstaw, aby sprawę kierować do organów 
ścigania, ponieważ oczekuje się jedynie na odbiór przez Państwową Straż Pożarną oraz uzupełnienie 
dokumentów przez projektanta i wykonawców. Dodała, że jeśli sprawa zostanie skierowana do innych 
instytucji, to nie wiadomo kiedy przedszkole zostanie otwarte. Poprosiła, aby swoich opinii nie wyrażać 
jako całość Rady Miejskiej. 

Zastępca Przewodniczącego Radny Rajmund Gazda zauważył, że nad budową pieczę sprawuje 
Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, który nie dopuści budynku do użytkowania, jeśli ten nie 
będzie bezpieczny. Dodał, że budynek został wybudowany zgodnie z projektem i teraz czeka tylko na 
dzieci, które będą tam uczęszczały.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wszystkie wątpliwości dotyczące finansowania budowy przedszkola 
można omówić na Komisji Rewizyjnej czy Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i 
Mienia Gminy, gdzie członkami są prawie wszyscy radni. 

Sekretarz Miasta zaproponowała, aby sprawę budowy przedszkola w Jaśkowicach przeanalizował audytor
wewnętrzny. Zauważyła, że inwestycja była kontrolowana przez RIO. 

Radni poruszyli również sprawy:
• skomunalizowania ul.Bł.Ks.J.Popiełuski,
• pisma w sprawie podwyższenia ekwiwalentu dla strażaków,
• przetargu na budowę oświetlenia przy ul.Skłodowskiej i badania rażąco niskiej ceny,
• konieczności uporządkowania terenu oraz wykaszania cmentarzy przed świętem,
• wykaszania poboczy na terenie miasta.

6. Uchwały
a) Podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że skargę rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i po 
przeanalizowaniu uznała ją za bezzasadną. Dodał, że wszystkie materiały radni mają zamieszczone na 
tabletach. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 



Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Piotr Szola
NIEOBECNI (1) Stanisław Wycisło

Przewodniczący powiedział, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo mieszkanki w treści tożsame ze 
skargą i na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zredagowano odpowiedź, którą proponuje się 
przegłosować przez całą Radę Miejską. 

Głosowano w sprawie:
pozytywnego zaopiniowania propozycji odpowiedzi na pismo mieszkańców dotyczące spraw związanych
z zakłóceniem stosunków wodnych na posesjach w rejonie ulicy Mickiewicza. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (1) Stanisław Wycisło

b) Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 
2020-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2020-
2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Jan Spendel
PRZECIW (6) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Adam Ratka, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Damian Mrowiec
NIEOBECNI (1) Stanisław Wycisło

c) Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2020 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 



Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Skarbnik Miasta omówiła zaproponowane zmiany wraz z autopoprawką, co zostało zamieszczone w 
załączniku Nr 1 do protokołu. 

Radny Mateusz Szweda poruszył sprawę zwiększenia środków z budżetu miasta do gospodarki 
odpadami, która powinna się sama finansować. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że zabezpieczono zbyt małą kwotę na odbiór i zagospodarowanie odpadami 
komunalnymi i skoro Radni nie wyrazili zgody na podwyższenie stawki to trzeba dołożyć środki z 
budżetu miasta, aby móc świadczyć tę usługę mieszkańcom.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2020 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel
PRZECIW (7) Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Adam 
Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Joanna Kurasz, Damian Mrowiec
NIEOBECNI (1) Stanisław Wycisło

d) Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Miasta Orzesze"
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej przyjęcia "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Miasta Orzesze". 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (1) Stanisław Wycisło

e) Podjęcie Uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu miasta osobom 
fizycznym na likwidację niskiej emisji na terenie Gminy Orzesze 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z dnia 1 października 2020r. 
z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o 
których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów
prawa miejscowego w sprawie:



• zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu miasta osobom fizycznym na likwidację niskiej emisji 
na terenie Gminy Orzesze;

• wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości stawki tej opłaty;

• zmiany uchwały NR XXXIII/390/17 z dnia 25 maja 2017 r. dotyczącej zasad udzielenia dotacji 
celowej z budżetu miasta osobom fizycznym na likwidację niskiej emisji na terenie Gminy 
Orzesze;

• ustalenia kryteriów, trybu i wysokości przyznawania nagród dla nauczycieli za osiągnięcia 
dydaktyczno-wychowawcze i opiekuńcze ze specjalnego funduszu nagród;

• regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego szczegółowe warunki przyznawania 
dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za Podjęcie uchwały w sprawie warunki 
pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz zasady przyznawania nagród ze
specjalnego funduszu nagród, co zostało zamieszczone w załączniku Nr 2 do protokołu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu miasta osobom fizycznym na 
likwidację niskiej emisji na terenie Gminy Orzesze . 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Michał Macioszek, 
Teresa Potysz, Mateusz Szweda
PRZECIW (8) Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Damian Mrowiec, Adam Ratka, Piotr Szola
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

f) Podjęcie Uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta Orzesze
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad

g) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia woli podjęcia działań zmierzających do zmiany granic 
administracyjnych pomiędzy gminą o statusie miasta Orzesze a gminą Ornontowice
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia woli podjęcia działań zmierzających do zmiany granic 
administracyjnych pomiędzy gminą o statusie miasta Orzesze a gminą Ornontowice. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło



h) Podjęcia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy 
ul.Dolnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy ul.Dolnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola
PRZECIW (1) Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

i) Podjęcia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 
ul.Cmentarnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcie Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 
ul.Cmentarnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło

j) Podjęcia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 
ul.Bocznej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 
ul.Bocznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 



Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
k) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Powstańców
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Powstańców. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3) Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło

l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej
przy ul.Fabrycznej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Fabrycznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

m) Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia kryteriów, trybu i wysokości przyznawania nagród dla 
nauczycieli za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze i opiekuńcze ze specjalnego funduszu nagród
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Kultury, 
Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej ustalenia kryteriów, trybu i wysokości przyznawania nagród dla nauczycieli
za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze i opiekuńcze ze specjalnego funduszu nagród. 



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz 
Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lechosław Łukasik
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

n) Podjęcie Uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego szczegółowe 
warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za Podjęcie 
uchwały w sprawie warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz 
zasady przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Kultury, 
Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego szczegółowe warunki
przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za Podjęcie uchwały w sprawie 
warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz zasady przyznawania nagród ze 
specjalnego funduszu nagród. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda
PRZECIW (1) Wojciech Dudek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Adam Ratka
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wyników przeprowadzonej kontroli rozbudowy Szkoły 
Podstawowej Nr 4 w Orzeszu-Jaśkowicach

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wyników przeprowadzonej kontroli rozbudowy Szkoły 
Podstawowej Nr 4 w Orzeszu-Jaśkowicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Michał Macioszek



NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

8. Sprawozdania z działalności Komisji działających przy Radzie Miejskiej za I półrocze 2020 roku

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2020r. . 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia 
Gminy za I półrocze 2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa za I półrocze 
2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za I półrocze 2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu za I 
półrocze 2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Jan Spendel, Stanisław Wycisło

9. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXIV 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                                                                                                Przewodniczący

     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek            mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


